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Grad: emisja akcji na giełdzie preferowaną metodą prywatyzacji

    

Preferowaną metodą prywatyzacji spółek Skarbu Państwa będzie emisja akcji na giełdzie - powiedział minister
skarbu Aleksander Grad. W sektorze energetycznym minister przewiduje wieloetapową prywatyzację.

O atrakcyjności oferty prywatyzacyjnej nie będzie decydować kraj pochodzenia kapitału, tylko zawarte w niej warunki
- powiedział Grad podczas środowego spotkania z przedstawicielami firm członkowskich Polsko-Niemieckiej Izby
Przemysłowo-Handlowej (PNIPH).

 "Nie chcemy dzielić kapitału na lepszy i gorszy, nie mamy żadnych uprzedzeń. Kto przyjdzie do nas z lepszą ofertą,
będzie miał większe szanse na rozstrzygnięcie przetargu na swoją korzyść" - podkreślił minister.

 Grad szacuje przychody z czteroletniej prywatyzacji na ponad 30 mld zł.   
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